



## 颱風及惡劣天氣下之安排

### Arrangements in times of typhoons and inclement weather

#### 颱風安排 Tropical Cyclones Arrangements

- (a) 當天文台發出或宣布於數小時內發出 8 號或以上之颱風警告，所有講座將取消；已開始之講座應立即停止。  
Talks are to be suspended when Tropical Cyclone Warning Signal Pre-No. 8 / No. 8 or above is issued.
- (b) 若天文台於講座開始前不少於 3.5 小時除下 8 號或以上之颱風警告，改發更低的颱風警告，除個別主辦團體／機構（例如幼稚園／全日制學校及上午校／身體弱能兒童學校／弱智兒童學校／長者中心）外，講座將如期進行。\*  
Talks are to resume in general if Tropical Cyclone Warning Signal Pre-No. 8 / No. 8 or above is replaced by Signal No. 3 or below not less than 3.5 hours before the talk commences. Contingency arrangements apply to individual organisers (e.g. kindergartens / AM and Whole-day schools / schools for children with physical disability / schools for children with intellectual disability / elderly centres).\*

#### 暴雨警告安排 Heavy Persistent Rain Arrangements

- (a) 當天文台發出黑色暴雨警告信號，所有講座將取消；已開始之講座可在安全情況下繼續進行，主辦單位及講員應在安全地方暫避，直至天氣及交通情況改善為止。  
Talks are to be suspended when Black Rainstorm Warning is issued. Talks commenced may continue if conditions are safe. All participants are advised to take shelter at a safe place until the weather and traffic conditions have improved.
- (b) 若天文台於講座開始前不少於 3.5 小時取消黑色暴雨警告信號，改發紅色暴雨警告信號，除個別主辦團體／機構（例如幼稚園／全日制學校及上午校／身體弱能兒童學校／弱智兒童學校／長者中心）外，講座將如期進行。\*  
Talks are to resume in general if Black Rainstorm Warning is replaced by Red Rainstorm Warning not less than 3.5 hours before the talk commences. Contingency arrangements apply to individual organisers (e.g. kindergartens / AM and Whole-day schools / schools for children with physical disability / schools for children with intellectual disability / elderly centres).\*

*\*講者及主辦單位須於天文台公布有關消息後盡快聯絡商討細節安排，並以上述細則為原則，考慮可行之應變措施。*

*Speakers and organisers should contact each other immediately after the aforesaid announcement had been made. Any contingency arrangements should take the abovementioned conditions as guiding principles.*